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Referat fra bestyrelsesmøde søndag den 30. August 2020 kl. 11.15 
I mødelokalet i bagbygningen 

 

 

Deltagere: 
 Maja S. Hoe, Ib Elgaard, Dorte Knudsen, Kiss Nøhr, Tulle 

(Desiree) B. Hougesen. 

 Morten Skovmand Fogh og Birthe Knudsen med på 

telefon. 

 

Fraværende: 
 Marianne Brodersen, Kim Holm Pedersen. 

 

Gæster: 
 Bente Skovgaard Rasmussen 

 

 

Dagsorden 
 

1. Godkendelse af dagsorden for mødet.  

  

2. Godkendelse af mødereferat fra Generalforsamlingen 9. August 2020.  

 

3. Konstituering af bestyrelsen. 

  

4. Status på økonomi. 

 

5. Status på lokaler. Der er kommet en ny forespørgsel. 

  

6. Status på prøvelejligheden. 

 

8. Status på vedligehold. 

 

9. Status på rengøring – særligt mht. Corona retningslinjer. 

 

10. Forhold vedrørende skolens sheltere og bålhytten 

 

11. Endelave Bibliotek, åbningstider.  

 

12. Eventuelt. 

 

13. Næste bestyrelsesmøde.  

- Næste bestyrelsesmøde : Lørdag den 14. November 2020 

 

 

 

 

Referat 
 

Ad 1) Godkendelse af dagsorden for mødet 

Dagsorden blev godkendt. 

 

 

 

 



 

Side 2 af 3 
 

Ad 2) Godkendelse af mødereferat fra Generalforsamlingen den 9. August 2020 

Der var intet at bemærke, referatet er derfor godkendt. Dog kunne Tulle og Kiss (nye 

bestyrelsesmedlemmer) ikke deltage i godkendelsen. 

 

Ad 3) Konstituering af bestyrelsen 

Efter generalforsamlingen, hvor to nye medlemmer blev valgt ind i bestyrelsen, har denne 

konstitueret sig således : 

 

Foreningens bestyrelse består af ni medlemmer, hvoraf to vælges og syv udpeges.  

P.t. mangler et bestyrelsesmedlem som repræsentant for naboer med matrikel til skolen. 

Formand 

– Maja S. Hoe (repræsentant udpeget af Beboerforeningen på Endelave)  

Næstformand 

– Desirée Bakkestrøm Hougesen (medlem valgt på generalforsamlingen) 

Kasserer 

– Dorte Knudsen (repræsentant udpeget af bestyrelsen for lægeurtehaven) 

Sekretær og webmaster 

– Kiss Nøhr Jensen (medlem valgt på generalforsamlingen)  

Øvrige bestyrelsesmedlemmer 

– VAKANT (repræsentant udpeget af Endelave Skoles naboer, som har matrikel op til skolen) 

– Kim Holm Pedersen  (repræsentant udpeget af Beboerforeningen på Endelave) 

– Marianne Brodersen (repræsentant udpeget af Endelave Kro og Gæstgiveri)  

– Morten Skovmand Fogh (administrativ repræsentant udpeget af Horsens Kommune, Kultur- og 

medborgerskab)  
– Birthe Knudsen (medlem af og udpeget af Horsens Byråd) 

Ad 4) Status på økonomi 

Dorte informerede, at økonimien er betinget af en årlig sum på 300.000 kroner fra Horsens 

kommune. Puljen er halvårlig udbetalt, dvs 150.000 kroner. I det årlige beløb indgår løn til Pedel 

Carsten Jørgensen, som desuden fortsætter pedelarbejdet på skolen. 

 

Ad 5 Status på lokaler 

Der er indkommet en forespørgsel fra en ”Herregruppe”, på at få adgang til et lokale 1 gang 

månedlig. Ib tager sig af et lokale til herregruppen og de kan få et anvist inden næste møde. 

 

Ad 6) Status på prøvelejligheden 

Ib gennemgik den hidtidige udlejning af prøvelejligheden.  

Maja-Sofie har fået  job på Hjernø med tilhørende bolig, Hun skulle have haft prøvelejliheden pr. 19. 

September. Ib har kontaktet nogle andre og de kunne være interesseret. Ib afventer svar derfra. 

Der er godt gang i efterspørgslen, og hvis ikke flere falder fra, så er lejligheden udlejet en rum tid 

fremover. 

 

Desværre er der ikke tegn på at nogle har valgt en fremtidig bosætning endnu, et andet sted på øen. 
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Ad 8) Status på vedligehold og rengøring 

Krysstyna har ikke rengjort prøvelejligheden, som ellers var en aftale iflg Ib. Det måtte Ib desværre 

selv i gang med. Måske skal der findes en anden som kan supplere Krystyna, da hun oftere er 

fraværende (uden for Danmark). 

 

Maja indkalder til en vedligeholdelsesdag for frivillige, med angivelse af arbejdsopgaver. Det bliver 

formentlig sidst i Oktober måned. 

Kummer og krydderurter varetages af Bente og Tulle. 

Beskæring af vinen i skolegården varetages af Maja. 

Andre opgaver senere ! 

 

Ad 9) Forhold vedrørende skolens sheltere og bålhytten 

Der er fremsendt en klageskrivelse fra 7 naboer. Klageskrivelsen er afsendt fra 5 forskellige adresser, 

hvoraf 1 bor meget tæt på skolen. I skrivelsen sender de en samlet appel om, at bestyrelsen vil 

prioritere og evaluere brugen af Endelave Skole – og handle derpå. 

 

I denne forbindelse ønsker Ib ikke at fortsætte i bestyrelsen, idet han ikke kan handle til klagernes 

fordel. Ib udtrykker, at han ingen gener har ved at være nærmeste nabo til skolen. Derfor føler han 

ikke at han kan varetage opgaven at være naboernes repræsentant. 

 

Maja sender et svar på klagen til de 7 naboer, der har sendt klagen fra 5 forskellige adresser, hvoraf 

der kun er en som bor lige ved siden af Skolen, Der bliver foreslået at de finder en dato for et møde. 

Desuden skal der udpeges en ny repræsentant for naboerne 

 

Den tidligere bestyrelse har bekræftet, at de øvrige klager, som løbende er indgået til foreningen, er 

behandlet. Morten Skovmand Fogh og Birthe Knudsen beretter, at der er stor opbakning og 

anerkendelse fra hele byrådssalen i Horsens kommune, til aktiviteterne på skolen, såvel som 

foreningsarbejdet der udføres. 

 

Idet ikke alle bestyrelsesmedlemmer havde modtaget klageskrivelsen, vedhæftes denne i en mail 

sammen med dette mødereferat. 

  

Ad 10) Endelave bibliotek, åbningstider 

Idet Sanne Gyde har opsagt sin stilling pr. 1. September 2020, vil Bente vikariere frem til 1. Oktober 

2020.  

 

Morten Skovmand Fogh informerede om ændringer på Endelave bibliotek. 

Biblioteket åbningstider skal udvides til 24/7, dog uden bemanding. Biblioteket er tænkt som et 

naturligt samlingssted for både Endelavitter, fritidsendelavitter og også gerne turister. Morten blev 

spurgt om det var muligt at streme arrangementer fra hovedbiblioteket i Horsens via Endelave 

bibliotek, hvilket Morten bekræftede at det var mulgt. 

 

Ad 11) Eventuelt 

Aktivitetsgruppen søger fondsmidler til en ovn, som kan placeres i rum ved siden af toilettet i 

skolegården. Dette undersøges nærmere via Carsten Jørgensen, men betragtes at være en formalitet. 

 

Næste møde afholdes 14. November 2020 kl 11:15. 

 

 

2020.09.02. Referent Kiss Nøhr Jensen 

 

 


